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Sted:      Teams 

 

Tid: 12.12.23 kl 20 Styremøte nr 

 

15 

Deltagere fra styret: Øyvind Jensen, Øystein Bjørnsengen, Heidi Tokstad, Frode Løken, 

Kristin Gjermstad (tilstede under saker som omhandler økonomi), Maria 

T. Geber (sekretær), Hilde Hov 

Forfall:  

Referent: mtg Distribueres til: hjemmeside 

 

Sak  Ansvar 

56/23 Godkjenning av protokoll og utdrag protokoll 13.23 og 14.23 

Vedtak: Godkjent.  

 

 

  

styret 

25/23 Utredning av forhold rundt lagkonkurransen The Challenge 

2022.  

Innsendt sak fra Nidaros Brukshundklubb – Vedtakssak 

 

Saksbeskrivelse: Sak fra styremøte 30.08.23. 

 

Saksbehandling:  

 

Vedtak: Det utarbeides et svar som sendes før jul. 

 

 

45/23 Fra styreinstruks. Avdelingsregnskap for brukshundkurs 2023. 

 

Saksbeskrivelse:  

 

Saksbehandling: Kommer etter 21.12, kasserer har ikke hatt 

kapasitet.  

 

Vedtak: Utsettes til neste styremøte 

 

 

46/23 Fra styreinstruks. Kursevaluering sammen med kursledelsene. 

Evalueringer fra instruktører på brukshundkurs 2023. 

Saksbeskrivelse:  

 

Saksbehandling: Ikke fått svar fra kursledelsene.  

 

Vedtak: Ikke lykkes med å innhente evalueringene. Styret må 

gjennomgå rutinene for dette med kursledelsene før kurs i 2024. 

Sende epost til kursledelsene om rapport fra kursene til 

årsmeldingen. 

 

54/23 Revidering av regelverkene for brukshundprøver og 

kåringsprøve 

 

Saksbeskrivelse:  

Kaliber må begrunnes i oversendelsesbrevet. 

 

 

Saksbehandling: 
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6mm.  

Tilgjengeligheten av søknadsfri 6mm er kraftig bedret, styret 

revurderer derfor endring av kaliber. 

Høre på forslaget fra FK og høringssvar.  

 

Vedtak: 

Et flertall i styret stemmer for å sende inn forslaget på endring fra 

9mm til 6mm. 

Sekretær legger ut Gangen i regelverksendring på hjemmesiden, 

med informasjon om at det nå er oversendt NKK. 

 

57/23 Post inn 

21.11.23 – Instruktør Evje. Reiseregningsskjema og 

instruktørhonorar Evjekurset 2023. Videresendt kasserer. 

21.11.23 – NSchK v/Roar Kjønstad. Høringssvar 

22.11.23 – NKK v/Janne Gregersen. Mal for nye Fellesbestemelser. 

Videresendt FK Bruks og styret 

22.11.23 – NKK v/Janne Gregersen. Tidsaspekt for behandling av 

regelverk 

24.11.23 – Medlem. Spørsmål om hvorfor protokollene til 

styremøter og Forbundsting ikke finnes på hjemmesiden. 

Videresendt leder. 

25.11.23 – SHK v/Ellinor Antonsen. Angående Fellesbestemmelser 

som skal inn i nytt regelverk. Utdanningsplan skal revideres 

uavhengig av regelverk. Videresendt FK Bruks. 

25.11.23 – Nidaros Brukshundklubb v/Øivind Juul Schjetne. Ber om 

tilbakemelding fra forbundsstyret angående notat sendt 22.07.23 om 

lagkonkurransen 2022. Etterspør protokoller på hjemmesiden. 

Etterspør oversikt over deltakere i Lov- og disiplinærutvalg, samt 

valgkomite. Videresendt leder. 

26.11.23 – Medlem Etterspør oppdatering av informasjon om FK 

Bruks på hjemmesiden. 

28.11.23 – Medlem. Feil på hjemmesiden, siden med 

Styreprotokoller finnes ikke. Videresendt leder. 

30.11.23 – FK Bruks v/Nina Syvertsen. Fagkomiteens innstilling til 

regelverk etter høringen. Videresendt styret. 

01.12.23 - Medlem. Finner ikke styremøteprotokoller på 
hjemmesiden, etterlyser link. Videresendt leder. 
05.12.23 – FK Bruks v/Nina Syvertsen. Referat fra møte FK Bruks 
05.12.23. Informasjon om at leder trekker seg med umiddelbar 
virkning. 
11.12.23 –Femundsundet storhytte, strømregning. Videresendt 
kasserer. 
11.12.23 – Medlem. Spørsmål ift høringsrunde og regelverk.  
 

Vedtak: Styret tar informasjonen til orientering. 

 

 

58/23 Post ut 

26.11.23 – Til medlemsklubbene i NBF. Kunngjøring av tid og sted 

for Brukshundkonferanse og Forbundsting 2024 

30.11.23 – Arbeidsgruppen NM. Spørsmål om status. 

05.12.23 – FK Bruks. Protokoll fra styremøte 14.23, behandling av 

regelverksendringene. 
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Vedtak: Styret tar informasjonen til orientering. 

 

59/23 Faste saker – orienteringssak 

 

Fagkomiteen 

Leder har trukket seg. FK må ha en kontaktperson mot styret. 

Sekretær sender resterende FK en epost og ber om en kontaktperson 

og minner om årsmelding som må leveres innen 31.12. 

 

The Challenge-komiteen  

Venter på regnskapet fra kasserer.  

 

Regnskap 2023 

Challenge, kommer litt regninger fremdeles, pr nå så vidt i pluss. 

Evjekurset, fått utbetalt til en instruktør til. 

Ellers lite som skjer. 

Regnskapet for forbundet ligger an til overskudd foreløpig som også 

dekker opp underskuddet fra i fjor. 

Spørsmål om Canelanajakker. Det ble kjøpt inn 13 jakker i år, som 

et tillegg til instruktørhonorar. Disse er delt ut til instruktører både 

på Sølen og Evje. Bidrar til å motivere instruktører til å stille opp, 

instruktørhonoraret er lavt i forhold til andre kurs.  

 

Hjemmesiden/Webmaster/Resultatservice 

Fungerer fint, fortsetter som nå i 2024. 

 

Kurs 2024 

Sølenkurset. Holder på å finne instruktører. Annonse kommer ut i 

månedskiftet des/jan.   

 

Evjekurset. Kjøre samme opplegg på Evje som på Sølen med 

kurssekretær. Annonse legges ut samtidig som for Sølenkurset. 

Sende epost til kursleder, be om forslag til kurssekretær, vi er 

avhengig av en god kommunikasjon mellom kursledelse og styret, 

svarfrist på en uke/innen 20.12.  

 

Høstkurs. Kommer etter hvert. 

 

NM 2024 

Kommer snart info om stevneleder og dommere. Loddsalget er i 

gang. 

 

NOM 2024 Sverige 

Ikke kommet referat fra siste møte i nordisk komite. Nytt møte om 

årlig bidrag til NoM fra forbundene, det er stemning blant de andre 

landene for å få til dette. Heidi og Øyvind får mandat til å diskutere 

dette videre på neste møte i nordisk komite. 

NBF sender henvendelse til KG Rik om hvordan dette kan løses for 

deltaker i NoM IGP. Styret har diskutert om vi skal fremme i 

komiteen at det er en offisiell prøve.  
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NOM 2025 Norge 

Sette ned arbeidsgruppe. Utarbeide en «arbeidsinstruks». Finne 

grenansvarlige som bør bo i nærheten av terrenget som er planlagt 

brukt. Øyvind fortsetter dialogen med kandidat og hører om han har 

tanker om andre kandidater til arbeidsgruppen og innspill om sted. 

 

Arbeidsgruppe Nytt NM-konsept 

Intet nytt. 

 

Brukshundkonferanse og Forbundsting 2024 

Kunngjøring er sendt ut på epost og lagt ut på hjemmesiden. 

Heldags styremøte 06. januar kl 10.  

 

Vedtak: Styret tar informasjonen til orientering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

60/23 Protokoller 

 

Saksbeskrivelse: Innsendte spørsmål om manglende protokoller på 

hjemmesiden 

 

Saksbehandling: 

 

Vedtak: 

Navn nevnt i utdrag av protokoll angående fagkomitesaken endres 

til kandidat eller kandidater. 

Sekretær går gjennom utdrag av protokoller angående 

fagkomitesaken fra april og fremover, og endrer dette i utdragene 

før det publiseres igjen på hjemmesiden. 

Det informeres om at de er publisert igjen på hjemmeside og FB. 

 

 

61/23 Inntektsmuligheter når startkort utgår 

Saksbeskrivelse: Forberedelse av sak til 

Brukshundskonferansen/Forbundsting. 

 

Saksbehandling: 

Aktivitetsavgift en mulighet? Må avklares med NKK om lovlighet. 

Sekretær kontakter administrasjonen. 

Må finne flere inntektsmuligheter.  

 

Vedtak: Legges inn under planlegging av 

Brukshundkonferanse/Forbundsting 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

62/23 62/23 Formål med brukshundprøver 

 

Saksbeskrivelse: Forberedelse av sak til 

Brukshundskonferanse/Forbundsting 
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Saksbehanding: Tas opp på Brukshundkonferansen som 

gruppearbeid for å utarbeide et formål. 

 

Vedtak: Legges inn under planlegging av 

Brukshundkonferanse/Forbundsting 

 

63/23 Eventuelt 

 

Ingen saker til eventuelt. 

 

 

 

 

 

 

 

Maria T. Geber 

Sekretær NBF  


